
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 10. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 17

Med de eksisterende skatteregler fradrages pensionsindbetalinger ved opgørelsen af den

skattepligtige indkomst fra oven – i modsætning til stort set alle andre ligningsmæssige

fradrag i personbeskatningen. Vil ministeren redegøre for, hvad den umiddelbare skatte-

mæssige provenugevinst ville have været, hvis fradraget skete fra bunden? Provenuet

bedes oplyst for hvert af årene 2012-2018 og både før og efter tilbageløb og adfærd.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus Nordqvist

(ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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